

For 55 years, land pollution has killed 6000 species and it has condemned 250 millions of people.

*Depuis 55 ans, la pollution du sol a tué 6000 espèces et elle a condamné 250 millions de personnes.*

Since 1966, the UNO has fought to preserve the land because farmers use pesticides and chemical fertilizers.

*Depuis 1966, l'ONU se bat pour préserver la Terre car les fermiers utilisent des pesticides et des engrais chimiques.*

I dare you to plant a vegetable garden.

*Je vous mets au défi de planter un potager.*

If Bugs Bunny doesn't eat good healthy vegetables he will die.

*Si Bugs Bunny ne mange pas de bons légumes sains, il mourra.*

To protect the humans but also for the fauna and flora, we should not create more pesticides to denounce the chemicals used by farmers.

*Nous ne devrions pas créer davantage de pesticides pour dénoncer les produits chimiques utilisés par les fermiers afin de protéger les humains mais aussi la faune et la flore.*

To fight the use of pesticides you had better eat organic products.

*Pour combattre l'utilisation des pesticides vous feriez mieux de manger BIO.*

*What's up our planet ?*

*Quoi de neuf notre planète ?*

Valentine.E

Clara.R

Lola.A

3°B

